
" Gemeente 

yjroningen 

Onderwerp Afhandeling moties Voorjaarsdebat 2015 

Stellar T. van der Veen 

De leden van de raad van de gemeente Groningen 
te 
GRONINGEN 

Telefoon (050)367 7827 Bijlage(n) Onskenmerk 5110135 

Datum 09-07-2015 Uw brief van - Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

Op 1 juli j l . heeft uw raad tijdens het voorjaarsdebat 15 moties aangenomen. 
In deze brief is onze interpretatie daarvan weergegeven en informeren wij u 
over de wijze waarop wij de moties van plan zijn af te handelen. 

Innovatieatelier in het sociaal domein (motie 1) 
Per 1 januari j l . heeft een transitie in het sociale domein plaatsgevonden. 
Binnen de beschikbare middelen is budget gereserveerd voor de innovatieve 
vemieuwing van het sociale domein. Daarbij is het plan om voor de 
vernieuwing ook ideeen op te halen uit de stad. Met deze motie verzoekt u 
ons om deze innovatie mede mogelijk te maken door het faciliteren van 
innovatieateliers en hier middelen uit het innovatiebudget tegenover te zetten. 

Net ah uw raad, hechten wij als college ook aan innovatie in het sociale 
domein en daarmee de zorg. Wij zijn er ook van overtuigd dat dit onze 
Stadjers ten goede komt. Nadat de uitkom,sten van de inkoop bekend zijn 
organiseren we in december 2015 of januari 2016 een innovatieatelier. Voor 
de vorm zullen we daarbij kijken naar het voorbeeld van het innovatieatelier 
onderwijs. 

Geef Gdansk een kans(k)! (motie 2) 
Met deze motie verzoekt u ons te onderzoeken of en op welke manier 
Groningen en Gdansk elkaar kunnen versterken. 

Een eerste inventarisatie heeft aangetoond dat er meerdere bedrijven zijn in 
de stad Groningen en het ommeland die zaken doen met Polen. Nu er een 
goede vliegverbinding is met Gdansk en het gebied een economische zone 
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vormt met belastingvoordelen is het interessant nader te onderzoeken of en op 
welke vlakken de steden Groningen en Gdansk elkaar kunnen versterken. 
Wij zullen een nadere analyse maken van de economische potentie van 
Gdansk voor Groningen en van de mogelijkheden op het gebied van de 
kennisspeerpunten die de gemeente heeft om deze potentie te versterken of uit 
te nutten. In het najaar informeren wij u over de voortgang van deze motie 
als onderdeel van de brief 'voortgang moties begroting 2016'. 

Het MBO Akkoord van Groningen (motie 11) 
Het middelbaar beroepsonderwijs neemt momenteel niet deel aan het 
Akkoord van Groningen. Met deze motie verzoekt u ons om ons in te zetten 
de MBO-instellingen op te nemen in het Akkoord of een altematief 
samenwerkingsverband te genereren voor onderwijs, economie en 
arbeidsmarkt. 

Het Akkoord van Groningen is een bestuurlijk samenwerkingsverband tussen 
gemeente, RUG, Hanzehogeschool en UMCG om Groningen als kennisstad te 
profileren. Of en de wijze waarop het MBO het beste kan aansluiten bij het 
Akkoord van Groningen zullen wij agenderen voor de eerstvolgende 
stuurgroepvergadering, waar bovengenoemde partners deel vanuit maken, 
Wij zullen uw raad dit najaar informeren over de uitkomsten hiervan, 

Het MBO is overigens aangesloten bij de Koepel Economische Agenda: een 
samenwerking tussen bedrijfsleven, onderwijsinstellingen en gemeente, met 
als doelstelling het versterken van het ondernemersklimaat en 
werkgelegenheid, De Koepel Economische Agenda is voortgevloeid uit het 
Convenant Ondernemend Groningen, een van de drie onderdelen van de 
Economische Agenda 2015-2019 van de gemeente. 
Met een gezamenlijke Economische Agenda werken de bij de koepel 
aangesloten partijen aan een gezonde en duurzame economie, die leidt tot 
groei van bedrijvigheid, welvaart en werkgelegenheid. 

Werken in Duitsland (motie 12) 
Met deze motie verzoekt u ons te onderzoeken op welke wijze de 
arbeidsmogelijkheden voor werken in Duitsland beter onder de aandacht 
gebracht kunnen worden van Groningse werkzoekenden. 

Deze motie sluit aan bij de grensoverschrijdende activiteiten waar wij op het 
moment al op kleinere schaal mee bezig zijn. Wij gaan onderzoeken in 
hoeverre we de mogelijkheden die de Duitse arbeidsmarkt biedt beter kunnen 
inzetten voor onze werkzoekenden. Wij zullen de resultaten van dit onderzoek 
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in het najaar 2015 terugkoppelen en zo mogelijk met aanvullende voorstellen 
komen. 

Impuls voor werk, activering, scholing (motie 13A) 
Met deze motie verzoekt u ons aan te geven wat nodig is om de doelstelling 
uit het coalitieprogramma te behalen, in het bijzonder door meer mensen te 
activeren door participatiebanen en werkervaringsplaatsen en scholing. 
Daarbij verzoekt u ons ook om bij het te ontwikkelen experiment 
'bijverdienen naast een bijstandsuitkering' deze bijverdiensten in te kunnen 
zetten voor scholing. 

Wij interpreteren de motie als verzoek om voor de begrotingsbehandeling 
inzicht te geven in de keuzes voor de verschillende producten binnen het 
Participatiebudget. Wij zullen voldoen aan dit verzoek, Na de zomer ontvangt 
de raad een informerende brief over de experimenten in het kader van 
innovatie sociale zekerheid (veranderlabs), waarbij wij ingaan op het 
eventuele experiment over bijverdiensten. 

Vaart maken met het nemen van klimaatmaatregelen (motie 14) 
Bij de klimaatzaak heeft de rechter 24 juni j l . uitgesproken dat de 
Nederlandse overheid de uitstoot van broeikasgassen in 2020 met 25 procent 
dient te verminderen ten opzichte van 1990. Met deze motie verzoekt uw raad 
ons er bij het Rijk op aan te dringen vaart te maken met klimaatmaatregelen 
en daarbij aan te bevelen de doelen uit het programma 'Groningen geeft 
Energie' te versnellen. 

Met het programma 'Groningen Geeft Energie' zetten wij in op een 
versnelling van de energietransitie en daarmee op een versnelling van de 
reductie van de C02-uitstoot. Het college wil bij het Rijk aandringen op 
versnelling via de G32. Wij zullen tevens via de voorzitter van de VNG extra 
aandacht vragen voor deze versnelling. Wij zullen uw raad berichten over de 
uitkomsten. 

Leefstraat (motie 15) 
De raad heeft het college verzocht om een experiment te starten met 
'Leefstraten' zoals ze ook in Gent doen. En daarbij actief aan bewoners te 
laten weten dat zij tijdelijk (bijvoorbeeld 2 maanden) ruime zeggenschap 
krijgen om zelf hun straat in te richten. 

In Gent hebben ze mooie ervaringen opgedaan met het experiment 
'Leefstraten'. Zo 'n experiment sluit goed aan bij de intenties die het college 
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heeft verwoord in het collegeprogramma 'Voor de verandering' waarin we 
bewoners ruimte geven, stimuleren en faciliteren, Voor het slagen van het 
experiment is het van belang dat de initiatieven uit de straat zelf komen. 
Bottom -up en breed gedragen. We zullen vanuit de gebiedsteams en 
wijkwethouders de bewoners attenderen op het idee voor een 'Leefstraat'. 
We zullen uw raad actief op de hoogte houden van de vorderingen en, zodra 
er een 'Leefstraat' gerealiseerd is, uitnodigen te komen kijken. 

Bundel de krachten rond su'icidepreventie (motie 17) 
Met deze motie verzoekt u ons te onderzoeken hoe we verbeteringen kunnen 
aanbrengen in su'icidepreventie. 

We onderzoeken hoe we een verbetering kunnen aanbrengen in 
su'icidepreventie en welke maatregelen effectief en mogelijk zijn. We willen 
een reeks bijeenkomsten organiseren waarin we de betrokken partijen bijeen 
brengen, om zo tot een gezamenlijke aanpak te komen. De uitkomsten 
daarvan delen wij met uw raad. 

Cofinancieringsfonds breedtesport (motie 22) 
Met deze motie verzoekt u ons de mogelijkheden te onderzoeken voor een 
cofinancieringsfonds voor de breedtesport. 

We onderzoeken in het kader van het op te stellen 'Meerjarenprogramma 
Sport en Bewegen' de financiele mogelijkheden voor sport in het algemeen, 
waaronder investeringen in sportaccommodaties. We zijn hierover in gesprek 
met verenigingen via de Sportkoepel Groningen. Daarbij willen wij de 
mogelijkheid voor een cofinancieringsfonds verkennen en tevens ruimte geven 
aan verenigingen voor zelfwerkzaamheid. De uitkomst hiervan nemen wij mee 
in het 'Meerjarenprogramma Sport en Bewegen' dat wij u, zoals aangegeven 
in onze brief van 13 meijl, in het vierde kwartaal 2015 zullen presenteren. 

Frioriteiten buurtbewoners voor beter veiligheidsgevoel (motie 24) 
Met deze motie verzoekt u ons, samen met wijkbewoners, te werken aan een 
uitvoeringsplan voor een beter veiligheidsgevoel in de wijken en signalering 
van onveilige plekken onderdeel te laten uitmaken van de jaarlijkse 
wijkschouw. 

Burgerparticipatie is erg belangrijk, ook op het gebied van veiligheid. In dat 
kader zijn we onder andere bezig met bijvoorbeeld buurtpreventieteams, 
betrokkenheid studenten bij woninginbraken en de maand van de veiligheid. 
Een veilige Woon- en Leefomgeving is een speerpunt in de begroting en het 
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veiligheidsbeleid, Gelet daarop is het passend burgers zeggenschap en 
inspraak te geven op het gebied van veiligheid en leefbaarheid in de wijk, 
Daarbij is het van belang in te zetten op wijken die 'extra aandacht' 
verdienen. Hierbij sluiten we aan bij de al bestaande structuren in de wijk. 
Om te komen tot een uitvoeringsprogramma willen we een werkbare 
structuur opzetten waarin verschillende disciplines vertegenwoordigd zijn. In 
2015 leggen we de basis voor deze vorm van burgerparticipatie, dat we in 
2016 uitwerken. Daarbij willen we ook de opbrengsten van het veranderlab 
Veiligheid betrekken. In december 2015 ontvangt uw raad het Jaarplan 
Veiligheid 2016. Dit voorstel zal daarin als een van de activiteiten worden 
opgenomen. 

Drempel lager, betere toegankelijkheid (motie 25) 
Toegankelijkheid en fysieke bereikbaarheid zijn basisvoorwaarden voor 
maatschappelijke participatie. Uw raad vraagt ons in gesprek te gaan met 
ondememers over de manier waarop winkeliers in de stad gestimuleerd 
kunnen worden om de entreedrempels die toegankelijkheid kunnen 
belemmeren, waar mogelijk toegankelijker te maken. 

Wij stellen voor direct na de zomervakantie in gesprek te gaan met het 
georganiseerde bedrijfsleven (bijvoorbeeld GCC, verenigingen van 
wijkwinkelcentra) over dit onderwerp. Wij verwachten u voor de behandeling 
van de Gemeentebegroting 2016 te kunnen informeren over de uitkomsten, 
dan wel voortgang van de gesprekken. 

Studenteninzet 2.0 (motie 29) 
Met deze motie verzoekt u ons middels 'studenteninzet 2.0' het WlJS-project 
uit te breiden. Door eigenaren van particuliere kamerverhuurpanden te 
betrekken bij het WlJS-project kunnen zij een bijdrage leveren aan de 
leefbaarheid in de wijken. 

We gaan de grate kamerverhuurders in de stad benaderen om te bespreken of 
zij bereid zijn een rol te vervullen in de participatie van hun huurders in de 
wijken in ruil voor huurkorting. Daarbij bespreken wij ook de mogelijkheid 
om de kamerverhuurders te betrekken bij het op te zetten WlJS-project. We 
informeren de raad over de resultaten in december 2015 bij de behandeling 
van het 'Meerjarenprogramma Wonen 2016' en de daarbij horende 'Monitor 
Jongerenhuisvesting'. 
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Foodtrucks (motie 30) 
Met deze motie verzoekt u ons een pilot te starten om foodtrucks de 
mogelijkheid te geven ook buiten festivals hun waren aan te bieden, 
gebaseerd op het voorbeeld 'Lekker eten op de Amsterdamse straten'. 

De motie is een initiatief dat goed past in de manier waarop we willen 
faciliteren, Het huidige standplaatsenbeleid biedt vooralsnog geen ruimte 
voor dit soort initiatieven, omdat een standplaats persoonlijk ingenomen meet 
worden. Daarnaast is er in het huidige standplaatsenbeleid geen ruimte voor 
een roulatiesysteem. De door u voorgestelde pilot biedt een goed initiatief am 
hier mee te experimenteren. 
We zullen de opzet van de pilot betrekken bij de evaluatie van het 
standplaatsenbeleid. We nemen contact op met de gemeente Amsterdam en 
zullen (voor zover bekend) contact op nemen met potentiele initiatiefnemers. 
We streven naar een pilot die in het voorjaar/zomer van 2016 gestart kan 
worden. 

'Friendscontracten' (motie 31) 
Met deze motie verzoekt u ons onderzoek te doen naar de mogelijkheden om 
'Friendscontracten' te stimuleren op de Groningse huurmarkt. 

We gaan samen met corporaties en andere verhuurders kijken of de 
'friendscontracten' kunnen worden ingezet om starters een grotere kans op 
woonruimte in Groningen te geven. Daarvoor gaan we eerst een analyse 
uitvoeren van hetprobleem. We informeren de raad in december 2015 bij de 
behandeling van het 'Meerjarenprogramma Wonen 2016' en de daarbij 
horende 'Monitor Jongerenhuisvesting'. 

Social return (motie 34) 
Met deze motie verzoekt u ons bij aanbestedingen onze paragraaf social 
retum uit te breiden met mogelijkheden voor werkleerbanen en traineeschips 
voor jongeren. 

Wij hebben bij de invulling van SROI (Social Return on Investment) aandacht 
voor alle doelgroepen, maar wij zien de motie als extra stimulans om 
specifiek te kijken naar mogelijkheden voor jongeren. In September 2015 
volgt een evaluatie SROI, waarbij wij ook aandacht zullen besteden aan dit 
onderwerp. 
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Stadjers informeren via app (motie 18) 
Middels deze motie verzocht u de mogelijkheid te onderzoeken om Stadjers 
in staat te stellen informatie en verandering, zoals bestemmingsplannen, 
bouwaanvragen en informatieavonden, die van invloed zijn op hun woon- en 
leefomgeving op te vragen via een app. 
Omdat wethouder Schroor toezegt het idee van de app mee te nemen bij de 
evaluatie van de ICT nota, is deze motie ingetrokken. 

Draagvlak voor HSL verbinding (Motie 20) 
Deze motie verzoekt ons samen met de noordelijke regio te zoeken naar 
draagvlak voor een haarbaarheidsstudie voor een HSL verbinding 
'Zuiderzeelijn nieuwe stijl'. Deze motie komt voort uit een reactie van de 
SER-Noord-Nederland op het advies van de landelijke SER. Wethouder De 
Rook zegt toe dat het college met een bestuurlijke reactie komt op het 
bovengenoemde rapport van de SER. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de loco-burgemeester, 
Roeland van der Schaaf 

de loco-secretaris, 
Udo Groen 


